
 

 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 
 
Datum: 10.4. 2024 
 
Účast:  Mgr. Pavel Špeta, MBA, Bc. Martina Fúsiková, Pavel Boháč, Mgr. Marek Školoud, Aleš Barášek, 
 Tomáš Podlena 
   (komise je usnášeníschopná, přítomno 6 členů z 8 členů) 
 
Omluveni: Ing. Libor Hlaváč, Robert Edelmann 
 
Hosté:  Bc. Vladimír Karpíšek - 1. místostarosta města Příbram 
 Martina Nuslová, BBA – projektový manažer městské mobility 
 PhDr. Marie Pilíková – vedoucí Odboru řízení projektů a dotací  
 Lukáš Vavřík – Technické služby Příbram 
            
Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Možné použití AI na MěÚ – doplňující informace 
4. Využití sítě VO – konkrétní aplikace, chytrý přechod 
5. Telematika ve městě 
6. Hlasování komise 
7. Závěr 

 
 
ad 1) Zahájení 
 
Aleš Barášek přivítal všechny přítomné členy a hosty jednání. Proběhla rekapitulace minulého jednání, na 
které dnešní program jednání navazuje a doplňuje ho. Děkujeme za účast na jednání pí Martině Nuslové, 
BBA, která představí svůj pohled na telematiku v dopravě ve městě, resp. řešení parkování, a p. Vavříkovi z 
TS, který posunuje myšlenku senzorické sítě a chytrého přechodu. 
 
ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 6 
                                                               proti: 0  
                                                        zdržel se: 0 
 
 
ad 3) Z minulého jednání komise – úkoly AB, JD a MN – výstupy na téma jaké systémy se používají pro řešení 
chytrého přepisu zápisu jednání ZM. 
 

- usneseni.cz – řešení nejen přepisu, komplexní systém pro přípravu, řízení jednání, hlasování a generování 
výstupů ze zastupitelstva, rady a výborů 

 
- https://www.beey.io/cs/ - automatický přepis a titulkování audia i videa. 
 

- ministr.cz - Ministr Video – systém video přenosu ze ZM 
 
Poznámka Dr. Pilíkové – prozkoumat provázanost se současnými systémy  
 
Obecně, systémy jsou k dispozici, existují desítky referencí a nasazení v samosprávě. Implementace je 
možná, dojde k výrazné úspoře času při zpracování zápisů a rozšíří se možnosti např. o výstup 
anonymizovaného video záznamu jednáni ZM či přípravu a zveřejňování podkladů pro ZM.  
 
U zápisů zvážit cestu nahradit téměř doslovné přepisy stručných přehledem obsahu a doplnit o autentický 
video záznam z jednání ZM. 
 
 
ad 4) hovoří p. Vavřík k VO, senzorické sítí a chytrému přechodu: 
 

http://usneseni.cz/
https://www.beey.io/cs/
http://ministr.cz/


 

 

- část sítě VO je připravena na instalaci prvků senzorické sítě (2 lokality) 

- bude představeno resp. realizováno i konkrétní technické řešení senzorické sítě, data budou k dispozici 

- předána informace velitelce MP JUDr. Vodičkové o možnosti využít tyto lokality pro nasazení prvků pro 
potřeby MP (kamerový systém, čidla) 

- chytrý přechod – návrh lokality – ul. 28. října, bude se jednat o první ukázku řešení, místo vybráno i z 
důvodů relativně dobré řešitelnosti, cena do cca 300 tis. Kč, dodavatelská firma by měla umět říci, co je 
třeba z legislativního pohledu  

 
AB i celá komise SC je nadšena přístupem p. Vavříka, ukázka správnosti projektového řízení, zadání úkolů k 
realizaci přišlo od vedení města.  
 
ad 5) hovoří p. Martina Nuslová, BBA: 
 
zjednodušeně požadavky: 
 

- chytré parkování na náměstí TGM, historicky existuje návrh řešení, oprášíme ho, požádáme o jeho 
aktualizaci 

- získávat maximum dat z lokalit, zatím je nemáme a brzdí nás to  

- např. sčítače průjezdnosti 

- obecně nasadit a nasazovat prvky telematiky v dopravě 

- existuje generel dopravy – morálně zastaralý, firma již neexistuje, rychlý vývoj na který neumíme reagovat 
 
Komise SC: 
 

- systémů chytrého parkování je celá řada, opět je to o volbě a vůli je nasadit 

- důležitá provázanost jednotlivých prvků a části do jednoho funkčního celku 

- dobře komunikovat nasazení prvků monitorování, včetně např. kamer, vůči veřejnosti  

- pokud bude požadavek ze strany rady města, může Komise SC na této problematice zapracovat 
podrobněji, ideálně ve spolupráci s projektovým manažerem, který bude mít implementaci na starosti 

 
Poznámka: p. 1. místostarosta Karpíšek navrhuje – informace pro návštěvníky o volných parkovacích 
místech, ale nejen info pro motoristy, ale i informační panel s aktualitami alà digitální billboard 
 
ad 6) Hlasování komise 
 
Hlasování komise o pověření koordinátorky Komise SC, Mgr. Petry Pazderkové, přizvat JUDr. Jaroslavu 
Vodičkovou, velitelku MP, na jednání Komise SC dne 22.5.2024. 
 
hlasováno pro: 6 
                proti: 0  
         zdržel se: 0 
 
ad 7) Závěr  
Příští jednání komise proběhne dne 22.5.2024 od 18:00. 
 
 
 
Datum: 10.04.2024 
Zapsal: Aleš Barášek 
Podpis: Barášek v. r. 
 
Předseda komise: Aleš Barášek 
Podpis: Barášek v. r. 
 
Příloha: Listina přítomných (prezenční listina s podpisy je uložena u koordinátora) 

 


